
POŠTNINA PLAČANA PRI POŠTI 66310 IZOLA - ISOLACENA 50 SIT

S lFKOVl

IZOLA 5

(M e f) Loby je  še ena tistih angleških  
besed, ki so z  nenehno uporabo  v našem  
prostoru poslovenjene in so z d a j dobile  
tud i svojo u radno obliko: lobi.
Z nenehno uporabo aktivnosti, ki jih ta 
beseda pojasnjuje se je udomačila ne le 
med jezikoslovci ampak tudi med našimi 
politiki in oblastveniki, med ekonomisti 
in kulturniki ter še kom. Skratka: Brez 
lobiranja človek danes težko preživi.
V Izoli smo se s to besedo srečali že v 
časih gromovnka Stepanova, ki je z njo 
označeval tiste, ki so z roko v roki 
oddajali občinsko zemljo in na njej 
gradili njihovo (ali pa našo) prihodnost. 
To je bil takoimenovani gradbeni lobi in 
vsem je bilo jasno, da dela ne boš dobil, 
če nisi kaj zlobiral, kar bi po domače 
pomenilo, če nisi nekoga od odločujočih 
prepričal, da bo podprl tebe ali tvoje 
interese.

V sodobnem strankarskem in parlamen
tarnem življenju je lobi dobil eno najpomem
bnejših vlog, saj brez lobiranja preprosto ni 
mogoče sprejeti ničesar. Volivcem je morda 
manj znano, da se pred vsakim zasedanjem 
občinskega sveta sestanejo predstavniki koali
cijskih strank oziroma vodje njihovih klubov 
svetnikov in se dogovorijo, kako bodo ravnali 
ob posameznem sklepanju na občinskem sve
tu. Na takem sestanku tudi napišejo zapisnik, 
ki ga vsi udeleženci tudi podpišejo.
In če je temu tako, zakaj so potem seje sveta 
sploh potrebne oziroma, zakaj so tako dolge? 
Odgovor je preprost: Zato, ker podpisniki 
včasih zlobirajo malo drugače od dogovor
jenega in zato, ker [e treba demokracijo pač 
tudi malo odigrati. Ce sem zelo konkreten so 
LDS, ZZP in ZSD sprejeli dogovor o tem, 
kako bodo glasovali v zvezi z imenovanjem 
ravnatelja OS livade. Pa se je zgodilo, da sta 
ZZP in ZLSD še malo zlobirala in pustila LDS 
preglasovano na cedilu.
In nauk:
Lobiranje je lahko oblika dela, toda dokler ga 
ne bo v poslovniku delovanja občinskega sve
ta, do takrat bo njegova uporaba po sistemu: 
cilj posvečuje sredstvo.

Zaradi pomembne seje OS in objave 
uradnih objav je ta številka izšla z 
enodnevno zamudo. Zaradi praznikov pa 
bo naslednja številka Mandrača izšla

V  ČETRTEK 9 . NO VEM BRA
Hvala za razumevanje.

C  i T ì f l 1

NOVOGRADNJE. ADAPTACIJE 
ZUNANJE UREDITVE

» ■ l l

tel.: 066 /  70-728,70-328,70-329 (fax)

tvneme

SuKfflimnladna



PTT’s NOT DEAD je  rubrika v kateri objavljamo vaša mnenja, 
reakcije, odgovore ali polemike, ki bi lahko bile zanimive za širši 
krog ljudi, bralcev M andrača. Posameznim piscem je  na voljo do 
40 vrstic teksta, o daljših tekstih se mora avtor predhodno 
dogovoriti z uredništvom. Pisma pošiljajte na naslov: M andrač, 
Veliki trg 1., Izola. Pisem ne honoriramo in ne vračamo.

POLITIKA JE
Demantirati moram netočno informacijo iz zadnjega Mandrača. 
Sejo komisije za volitve in imenovanja nisem protestno zapustil, 
ampak iz načelnih razlogov, kar sem ob odhodu tudi povedal. 
(Načelnost pa naj bi bila kvaliteta. Tudi za politike !)
Vsem, ki le malo spremljajo politične igre v občinskem svetu in 
okrog njega, ni potrebno dopovedovati, da živimo v nadaljevanju 
enopartijskega sistema. Mislim, da tako učinkovito ne deluje nik
jer v Sloveniji. (To je seveda pogojeno z eno od fundamentalnih 
značilnosti tega nesrečnega kraja). Za oblikovanje odborov in 
komisij pri svetu občine, sem že ob pripravah na sprejem Statuta 
zagovarjal načelo: "Komisije in odbori so strokovna telesa in zato 
morajo biti sestavljeni tako, da bo imela vsaka stranka možnost 
interpretirati svoj pogled na obravnavano snov. Samo tako je 
lahko zagotovljena pluralnost, ki je bistvena sestavina demokraci
je". Nekateri trdijo, da je bistvena sestavina procedura! Monopol
na pozicija je z oblastniško aroganco, povito v celofan, ta in 
podobne predloge zavrnila.
To utemeljevanje sem ponovil ob sprejemanju Statuta in enako 
zagovarjal pri oblikovanju teh odborov in komisij. Seveda zaman. 
In prav zaradi tega načela nisem mogel sodelovati pri hazardiran- 
ju za oblast. Z odhodom iz komisije nisem, kot se trdi, v noben
em primeru onemogočal izvolitev predstavnika SKD v komisijo za 
volitve in imenovanja, ker vladujoča koalicija prav v to komisijo ni 
dovoljevala nikomur, razen svojim. Že s tem, da so določili, da 
ima ta komisija samo pet članov, je vstop vanjo, razen posvečen
im, nemogoč.
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SKD je vso to komedijo igral, kot jo je, rekel bi: ponižujoče, kot 
igra Peterle v slovenski vladi. Zadoščenje "biti zraven" ob robu 
mize in pobirati drobtine, ki padejo na tla, jih  stane ravne 
hrbtenice in časti, Slovenijo pa to stane zdrave državne rasti. 
Politika ni matematika. Je vulgarno vlačugarstvo v deželah, kjer 
vlada zakon moči ali uglajeno kurtizanstvo v deželah, ki so prežete 
s humanizmom. Če ta dobrotnica, ki se ji reče vlačuga, nenehno 
računa, kaj se ji splača in kaj ne, s kom bi bilo vredneje stopiti in 
koga zavreči, od koga več iztržiti, na kakšen način koga okrog 
prenesti, kako lagati danes temu, jutri onemu, kako se pretvarjati, 
Kako obljubljati, bi res kdo rekel, da je matematični kombinatorik, 
ne pa to kar je res. Matematika je sredstvo, dobiček je cilj ! Tako je 
vedno bilo s pocestnicami in tako je danes pri nas s politiki, pred
vsem s tistimi, ki takoj po volitvah vnovčijo, kar se vnovčiti da, ki 
poberejo in porazdelijo koncesije, zaposlijo svoje ljudi, kjer to 
morejo, pograbijo kar je na dosegu in takoj začno misliti na 
naslednje volitve, kjer naj bi spet zmagali in spet nagrabili kar se 
nagrabiti še da. Politični kotel je požrešnost brez dna. Občani in 
občina, državljani in država so tem politikom le toliko na skrbi, ko
likor lahko po njihovih hrbtih lezejo navzgor.

Frane Goljevšček Zeleni Izole

ZENSKE TEME
Prejšnji četrtek so se v gostinskem šolskem centru ženske 
iz Izole, Kopra in Pirana pogovarjale z dr. Darjo Zaviršek in 
Sonjo Lokar, udeleženkama svetovne konference v 
Pekingu. V zanimivem pogovoru, ki ga je vodila poslanka 
Breda Pečan, sta gostji pripovedovali o načinu dela na 
konferenci, njenih ciljih in o zanimivostih, ki sta jih doživeli 
v daljnem Pekingu.
Konferenca je potekala na uradni ravni vladnih delegacij, 
kjer je potekalo težavno in zamudno delo na vsklajevanju 
besedila sklepov konference. M nogo bolj pestro in manj 
prisiljeno je bilo delo blizu 30 000 udeleženk konference 
nevladnih organizacij, ki je potekala v bližini Pekinga. 
Gostji sta nam z živo besedo in s sliko približali dogajanje 
in živahnost vseh srečanj.
Kljub zavzetemu prepričevanju in dogovarjanju v 
zaključnih sklepih konference pravica žensk do izobrazbe, 
zdravega načrtovanja rojstev otrok in svobodne spolne 
izbire ni bila opredeljena kot temeljna človekova pravica. 
Pomembno pa je, da vsi dokumenti konference jasno 
kažejo, da bo naslednji korak Združenih narodov moral 
b iti usmerjen v priznanje teh pravic.
Beseda je stekla tudi o položaju žensk v Sloveniji in na 
Obali. Pri tem so bili podatki o deležu žensk med 
brezposelnimi zelo zaskrbljujoči. Zanimivo je, da v zadnjih 
štirih letih v naši regiji delež žensk med brezposelnimi 
postopoma narašča (51,4 % v letu 1991 - 55,4% v letu 
1995), še posebej pa skrbi podatek, da je vedno večji 
delež brezposelnih žensk v starostni skupini med 18 in 30 
let v skupini s V. do VII. stopnjo šolske izobrazbe. 
Ugotavljale smo, da je ženska še vedno v dveh "delovnih 
razmerjih" in da se ne more prebiti iz začaranega kroga 
vseh obveznosti na delu in doma. Zaradi tega je tudi težko 
doseči večjo angažiranost žensk izven ozkega delovnega 
področja, ne odločajo se za poklicno kariero, še teže pa se 
vključujejo v kulturne, športne in nenazadnje politične 
dejavnosti. Na tak način se seveda odrekajo možnosti 
vplivanja na odločitve v naši družbi. S tem se ne odrekajo 
vplivu ne samo zase, temveč tudi za naslednje generacije 
žensk.
Najbolj absurdno pri tem je dejstvo, da ženske rade 
tarnamo nad patriarhalnostjo družbe v kateri živimo, pri 
tem pa vedno znova pozabljamo, da otroke v družini 
vzgajamo praviloma same, da otroke v vrtcih in šolah 
vzgajajo in poučujejo ženske. Kdo torej vzdržuje 
patriarhalnost te družbe?
Na razgovoru je bilo zastavljeno tudi zanimivo vprašanje. 
Kaj bi se zgodilo na Obali, če bi vse ženske istočasno za tri 
ure prekinile svoje delo, kjerkoli že delajo? Odgovor naj si 
izoblikuje vsak bralec oz. bralka kar sam.

B.P.



SVUNJKU DELAK» 
TUID1 POMOČI
(DM) Sredina seja občinskega sveta se 
je, tako kot vse prejšnje, začela ob 15. 
uri, svetniki pa so potem oddelali kar 
cel šiht, saj so jo  zaključili šele po 22. 
uri in to zgo lj zato, Ker je  predsednik 
uspel izglasovati sklep, da se z 
dnevnega reda umakne točka vprašanj 
in pobud svetnikov, sicer b i vse skupaj 
gotovo tra ja lo  tja  do polnoči.
Skupaj s svetniki smo dodatno dnevno 
izmeno oddelali tudi novinarji, razlika 
pa je le v tem, da so šli svetniki po seji 
lahko na kozarec ali spat, novinarji pa 
v redakcijo, da čimprej zapišejo, kaj se 
je na seji dogajalo. Takole je bilo:

1QTO PflA U
Svetniki so včeraj sprejeli dokument 
brez katerega preprosto ne bi mogli 
delati, čeprav je res, da je za n jim i 
skoraj leto dn i in  10 rednih sej 
občinskega sveta. Gre za poslovnik o 
delu občinskega sveta, dokument s 
katerim so določena pravila in 
postopki pri delu tega občinskega 
organa. Z n jim  se določajo pravice 
in  dolžnosti članov občinskega 
sveta, način sklicevanja in  vodenja 
sej, določa pa tud i druge oblike dela 
kot so kolegij občinskega sveta, klubi 
članov OS, nadzorni odbor, komisije 
in  odbori občinskega sveta. 
Dokument obravnava tud i sklice 
zborov občanov, referendum in 
ljudsko in ic iativo.
Na seji so svetniki poslovnik sprejeli 
z nekaj m in im a ln im i popravki, kot 
je b il npr. tisti o financiran ju  klubov 
svetnikov ter nekatere postopke s 
katerim i se gradivo za seje pošilja 
tud i klubom svetnikov, ki b i jih  
ahko oblikovali nestrankarski
kandidati itd. Poslovnik je v celoti 
objavljen v Uradnih objavah Občine 
Izola in  če vas to vsaj malo zanima 
vam priporočamo, da ga prelistate.

S PLINOM SO KRIŽI
Kot vse kaže se tisti prebivalci starega mesta, 
ki so že kupili naprave za ogrevanje s plinski
mi pečmi ne bodo kaj prida greli, saj možnos-

’  ______ ^  ^  k- p|jnovo(]
« p r ik l ju č il i  pred kurilno 

“ sezono skora jda ni več.
S plinom pa so tudi 
drugačne težave. 
Plinovod v Livadah se 
vse bolj spreminja v la
tentno nevarnost. 
Več naslednjič.

HiMÉP

.-. > £'< * >  •»: *«>* 4  ‘ .

imÉtm . .~m

Osnovna šola z Italjansklm učnim jezikom

NASP POTEGNILA DRŽAVA
O »

Za učence osnovne šole Dante Alighieri, za tamkajšnje profesorje in osebje, za 
celotno italijansko skupnost ter za celo Izolo naj bi bila ta jesen še posebej 
lepa, saj bi morali na področju za policijsko postajo in vrtcem začeti z gradnjo 
nove osnovne šole. Ta v kateri zdaj deluje omenjena šola je namreč zrela za 
inšpekcijski ukrep prepovedi uporabe, da o pogojih dela, ki se ne morejo niti 
primerjati s tistmi v obeh šolah s slovenskim učnim jezikom, niti ne govorimo. 
Projekt nove osnovne šole je šel najprej skozi občinska planska sita, postal 
je del zazidalnega načrta Prešernova - Drevored 1. maja, potem pa je bil 
deležen tud i podpore na državni ravni oziroma pri m inistrstvu za šolstvo 
in  šport, še posebej zato, ker je z novo zakonodajo šolstvo narodnosti pod 
pristojnostjo države in  ne občine.
Kot je na včerajšnji seji občinskega sveta povedal Davor Jurkovič, ki vodi 
upravo za finance izolske občine, je M inistrstvo svojo odločenost, da 
bistveno sodeluje pri gradnji te šole pokazalo že lani decembra z 
nakazilom v višin i 15 milijonov tolarjev za izvedbo prip ravlja ln ih  del in 
pripravo dokumentacije za gradnjo. V začetku tega leta pa je občina za 
m inistrstvo pripravila poročilo o opravljenih delih z zagotovilom, da bo 
do 1. septembra tega leta vsa dokumentacija nared. To so v glavnem tudi 
opravili, nekaj zadnjih dokumentov pa bo občina dobila prav te dni.
Stvari so se začele zapletati zdaj, pred iztekom roka za izbor najboljšega 
izvajalca, saj občina Izola pismenega zagotovila o deležu m inistrstva pri 
gradnji šole še n i imela. V vseh dotedanjih dogovorih in  usklajevanjih s 
kom isijo za investicije pri omenjenem m inistrstvu je namreč država 
zagotavljala, da bo njen delež pri gradnji absolutno večinski, v  sredo 
popoldne pa so, tud i na intervencijo poslancev Brede Pečan in  Roberta 
Battelija v Izolo prejeli fax, z zagotovilom, da bo država prispevala za 
gradnjo 50 odstotkov potrebnih sredstev, od teh pa je že treba odšteti tudi 
prej omenjenih 15 m ilijonov Sit.
Aleksander Lozej z Uprave za planiranje, urbanizem, gradbene in 
stanovanjske zadeve pa je dodatno pojasnil, da gre pravzaprav za takšno 
zmanjševanje deleža države po katere bo le ta dejansko prispevala vsega 
četrtino sredstev, vse drugo pa bi padlo na ramena občine, ki povrhu vsega 
nima n it i možnosti dodatnega pridobivanja posojil in  tako n i sposobna 
začeti takšne gradnje. Povedal je namreč, da je država predvidela le 
sredstva za gradbeno industrijska in  inštalacijska dela, da je izredno 
podcenila vrednost zemljišča in  njegovo kom unalno opremljanje ter tako 
dejansko obljubila, da bo k 580 milijonov tolarjev vredni naložbi prispevala 
zgolj 145 milijonov.
Občinski svetniki so inform acijo vzeli na znanje, slišati je b ilo  jezne besede 
o tem, da bi morala občina najostreje protestirati in  poklicati na pogovor 
vse udeležence dotedanjih posvetovanj, vendar se kaj resnejšega ob pozni 
večerni uri niso dogovorili.



BOMO REGIJA 
UNIVERZ ?
Visokošolski študij na območju občin Izo
la, Koper in Piran je stvarnost, saj se je 
lani doma izobraževalo več kot 1000 red
nih in 700 izrednih študentov, kar je seve
da zelo poemben argument k že uveljavl
jenim interesom po ustanavljanju vi
sokošolskega središča. In res so občinski 
svetniki na svoji seji sprejeli odlok o us
tanovitvi javnega zavoda z imeno VI
SOKOŠOLSKO SREDIŠČE V KOPRU, ki je 
plod sodelovanja treh občin katerih žu
pani bodo skupaj z ministrom za šolstvo 
in šport tudi podpisniki pisma o namerah 
za zagotavljanje pogojev razvoja visokega 
šolstva v treh oDafnin občinah. Tudi ta 
dokument so svetniki sprejeli in v nadalje
vanju seje že dali tudi soglasje k imeno
vanju v.d. direktorja javnega zavoda. To 
bo mag. Nada Trunk Širca, ki bo nekaj 
časa na spisku ministrstva za šolstvo, že 
naslednje leto pa bodo za njeno financi
ranje orale poskrbeti vse tri občine. Še 
nekaj praktičnih informacij:
Sedež visokošolskega središča je v kopru 
(Cankarjeva 5), v obdobju od leta 1996 - 
2000 pa naj bi vse tri občine in seveda 
ministrstvo zagotavljali gradnjo vi
sokošolskega kompleksa v Portorožu na 
območju srednje in višje pomorske šole, 
hotela Korotan in jadralnega kluba Pirat 
(ob spodnje odcepu za Bernardin), za 
celotno investicijo pa naj bi ministrstvo 
prispevalo 5 milijonov DEM. Kaj bo od te
ga dobila Izola je seveda deplasirano 
vprašanje in tudi svetniki so se ga več ali 
manj modro izognili.
Na seji pa se je predstavila še ena vi
sokošolska organizacija, ki že deluje na 
tem koncu, ima pa tudi načrte za konkret
nejši razvoj. Gre za Podjetniško akademijo 
GEA COLLEGE, ki v portoroškem avditori
ju že izobražuje večje število bodočih 
obalnih podjetnikov, ponuja pa na- 
jraznovrstnejše oblike diplomskega in 
podiplomskega izobraževanja, ki so se v 
Sloveniji dokaj uveljavile. Tudi oni so obal
nim občinam poslali pismo o dobrih nam
erah s katerim naj bi občine pokazale do
bro voljo za njihovo uveljavljanje in orga
niziranje na Obali, vendar se je pismo na 
poti k trem občinam izgubilo. Mag. 
Berginc, ki je na seji predstavil to zasebno 
ustanovo je še povedal, da so pričakovali 
več posluna s strani lokalnih oblasti, vsaj 
toliko kot z goriške, kamor jih menda 
vabijo, naj tam organizirajo svoje vi
sokošolsko središče.
In če se spomnimo še t.i. tretje univerze 
Dragana Marušiča in še nekaterih ambicij, 
ki so bile doslej že izražene na obalni 
ravni se nam obeta razcvet visokošolskega 
študija. Problem je le v tem, da bo prej 
treba prepričati mlade, da je šolanje sploh 
potrebno, saj po najnovejših podatkih 
število osnovnošolcev, ki nadaljujejo 
šolanje v srednjih šolah, iz leta v leto 
vztrajno pada.

Evolution d. d.

STANOVANJSKI PROGRAM

MINUS 280 MILIJONOV/
Stanovanjski program za leto 1995 (k sreči se leto že izteka) je končno doživel svojo 
potrditev, to pa je tudi edina dobra vest s tem v zvezi.
Stanovanjski program je bil pripravljen s predvidevanji, da bo v ta namen šlo tudi 
nekaj denarja iz ODČinskega proračuna in ne le tisto, kar se steče na račun iz najenin in 
od prodaje stanovanj. Ker pa v proračunu tega denarja ni, oziroma je namesto cca. 
285 milijonov predvidenih vsega 5 milijonov tolarjev se je plan prihodkov dejansko 
porušil. Ce k temu dodamo še precejšen izpad prihodkov iz najemnin poslovnih pros
torov in razmeroma skromen prihodek od prodaje stanovanj (letos manj kot 4 mili
jone) je na dlani, da bo od stanovanjskega programa kaj malo ostalo. Vsega skupaj se 
bo tako zbralo manj kot 240 milijonov tolarjev prihodkov, kar zadošča le za kritje na
josnovnejših potreb oziroma nadaljevanje tistih posegov, ki so že v teku. Za investici
jsko vzdrževanje (Alietova 20., Cegnarjeva 13., Korte 44., Smaregliieva 12., Ljubljanska
40., Alijetova 5., Krpanova 2., Špinčičeva 3., Smrekarjeva 50.) bodo porabili nekaj več 
kot 6 milijonov, za nadaljevanje vzdrževalnih del (Krpanova 5., Jagodje 9., Veliki trg 9., 
Ribiška 1., Kumarjeva 6., Prol.brigad 14., Smrekarjeva 53., Gregorčičeva 4., Trubarjeva
14., Ob stolpu 4., Ob st. zidovju 1., Koprska 3., Pittonijeva 4.) pa nekaj več kot 20 mil
ijonov.
Za prenovo oziroma nadomestne gradnje je namenjenih nekaj več kot 80 milijonov in 
sicer so tu predvideni objekti:
Koprska 21., Gregorčičeva 29., Koprska 28., Dvoriščna 13., Smrekarjeva 51., Gre
gorčičeva 62. (vsi nadaljevanje iz leta 1994).
S prenovo oz. nadomestno gradnjo je predvidenih 5 stanovanj in poslovnih prostorov 
v Cankarjevem drevoredu 5., Cegnarjevi 4., Gregorčičevi 24. in aškerčevi 9.
Zahteven bo gradbeni poseg v Gregorčičevi 49, poslovne prostore pa naj bi uredili v 
Gregorčičevi 14., Istrskih vratih 7., Gregorčičevi 53., Ljubljanski 47., Smareglijevi 13. 
in Muzčevi 12.
V občinski lasti je po odprodaji stanovanjskega fonda le še 249 stanovanj (prodali so 
jih 1.349), v glavne pa gre za stanovanja v izredno slabem stanju v starem delu mesta. 
Največ je tistih v velikosti od 40 do 50 kvadratnih metrov, najmanjše stanovanje ima 
9, največje pa brutto nekaj več kot 165 kvadratnih metrov.
Iz plana je bila v celoti izvzeta Krpanova 5., ki so jo nameravali sanirati z občinskim 
denarjem, ki pa ga ni, izpadla je tudi gradnja ali nakup socialnih stanovanj, predvidena 
pa so le sredstva za stanovanjske kredite, ki so bili odobreni v letu 1994.
Občinski svet je v nadaljevanju potrdil predlog o prodaji stanovanj v Smrekarjevi 40., 
Gramscijevi 21., na Trgu padlih 9., predlagatelj pa je umaknil predlog za prodajo 
stanovanj v Krpanovi 5. (spomenik 1. kategorije) saj je grozilo, da bodo svetniki pred- 
log dokončno zavrnili.

BRUÌTV/A SIJ BODO QBBAHNJLA
Svetniki so po dolgi in na trenutke kar vroči razpravi sprejeli predlog sklepa o prenosu 
poslovnih prostorov v upravljanje izvajalcem na področju družbenih dejavnosti, kar 
dejansko pomeni, da se društvom, ki so financirana iz proračuna oprosti plačilo najem
nine in črtajo dolgovi, ki so jih iz tega naslova nabrali v preteklosti, sestavni del sklepa 
je tudi seznam ten organizacij iz katerega pa so zaradi raznih nejasnosti izpadli: Društ
vo upokojencev, Nogometni klub izola, J.K. Olimpie, Krajevna skupnost Korte in Lovs
ka družina Izola, ki morajo dopolnjene predloge pripraviti do naslednje seje OS. Takrat 
bodo namreč svetniki sprejemali tudi pravilnik o oddajanju poslovnih stavb in 
poslovnih prostorov v najem, k ije  pravni temelj tudi za realizacijo prej sprejetega sk
lepa. Tako ali drugače se bo občina odrekla cca. 5. milijonom tolarjev, dejstvo pa je, 
da bodo z novim pravilnikom sredstva za najemnino ostajala na posebne računu za 
posege v te družbene objekte in se ne bodo, kot doslej, pretakala ao koncesionarja in 
nazaj v proračun, kjer so bila velikokrat porabljena v čisto druge namene.

■



VODA GRE PO HRIBU
Ena največjih letošnjih investicij v izolski občini je gradnja 
vodovodnega omrežja s katerim bodo po dolgih letih p it
no vodo dobili v nekatere zaselke izolskega podeželja. 
Problematika vodooskrbe v starem delu Jagodja, v Monte 
Calvo in dele Šareda je kar nekaj let polnila časopisne 
stolpce in radijske valove, zdaj pa se investicija le bliža 
zaključku. Občina Izola in Rižanski vodovod sta v sodelo
vanju s KS Jagodje - Dobrava in Korte pripravila doku
mentacijo za dva odcepa vodovoda od Šareda do Jagodja 
in od Šareda do Monte Calva. Takšen je bil tudi prvotni 
dogovor in v planih zagotovljena sredstva, kasneje pa so 
ugotovili, da bi veljalo ob tej priložnosti prvi odcep po
daljšati še za kakšen kilometer, saj bodo tako lahko dobili 
vodo še nekateri stanovalci starega Jagodja.
V teh dneh delavci Rižanskega vodovoda zaklučujejo grad
bena dela pri primarnem cevovodu, zdaj pa bo treba seve
da narediti še sekundarni del omrežja za kar bodo morali

poskrbeti krajani. Skupaj naj bi 
tako pripeljali vodo v približno 
60 hiš, kar dokazuje, kako 
pereč je bil problem 
vodooskrbe v tem delu izolske 
občine.
Seveda imajo izvajalci in in
vestitorji zdaj nekaj finančnih 
težav, vendar jih bodo zagoto
vo zmogli, saj investicija ni 
presegla predračunov, izolska 
občina pa bo gradnjo sofinan
cirala s približno četrtino 
potrebnih sredstev.

NEKAJ NJA\ KRATKO
Občinski svet je na svoji maratonski seji sprejel še nekaj 
od lokov in sklepov, ki jih  bom o obširneje predstavili v 
naslednji številki Mandrača. Med tem i odloki je 
Ureditveni načrt Korte, ki obravnava predvsem že 
poseljeni del tega naselja, zajema pa tud i zemljišče na 
katerem je predvidenih kakšnih 40 novogradenj, vendar 
so zemljišča v g lavnem  v zasebni lasti.
Svetniki so sprejeli p redlog posebne komisije, ki je 
izbrala najboljšega ponudnika za izdelavo strokovnih 
podlag in prostorsko ureditvenih pogojev za mesto 
Izola. To delo je dob il Investbiro Koper, zajema pa 
področje  severno od Prešernove ceste, od Jagodja do 
bolnišnice na hribu.
Ribiči se naslednje inform acije  ne bodo posebej 
razveselili. Občinski svet je namreč sprejel predlog 
župana, da se jih (zasebne in Delamaris) ne oprosti 
plačila pristaniške pristojbine, om ogoči pa se jim  
obročno  plačevanje le-te.
Svetniki so brez posebnih p ripom b sprejeli odlok o 
organizaciji in delovanju civilne zaščite v občin i Izola, 
pred log  premoženjske bilance občine izola, v javno 
razpravo pa so poslali osnutek odloka o organizaciji 
gospodarskih javnih služb.

m m m  m  m m ,
W MQ) im  ZAPIRA W LJM iL
To se je  zgodilo pred kratkim  novopečenima lastnikoma 
gostišča C AN AVA v Izoli. V obratovaln ici sta si omislila 
različne pice in ne bomo pretiravali, če povemo, da so 
po velikosti in kakovosti odstopale od tistih, ki jih  
ponujajo v podobnih lokalih, pa ne samo v Izoli, tudi 
čirče. Da gre dober glas daleč, sta se m lada podjetnika, 
sicer gostinca, h itro  prepričala. Gostišče je  bilo dobro 
obiskano.
In prav ta obisk je  nekoga a li celo nekatere močno motil. 
Spravili so moči skupaj in začeli resno raziskovati a li je  z 
dokumentacijo te nove gostilne vse v redu. Po 
nekajdnevnem iskanju so ugotovili, da manjka eden 
izmed zahtevanih papirjev - obratovalno dovoljenje. 
Sledila je  prijava in začasna prekinitev dejavnosti. Vse 
skupaj je bilo za oba gostinca seveda zelo neprijetno, 
vendar sta zagotovila, da bo v petek vse OK.
Podobno se je  razpletala zgodba vezana na že 
pozabljeno ribiško osmico, kjer so m orali o rganizatorji 
porab iti kar cel mesec in več za urejanje dokumentacije. 
Temu primerna je b ila  učinkovitost-poslovna namreč. Z 
delom sta Izolana komaj pokrila stročke, v Izo li pa je 
bilo veliko in preveč besed kako sta služila. Ko b i le. 
Slovenska nevoščljivost je  globoko ukoreninjena. Tudi v 
Izoli. In če b i res gorela, kot pravijo, b i b ili zimski in 
hladni dnevi toplejči in prijetnejči. Vsaj nekaj konkretne 
koristi, ki se j i  ne b i odrekli. Tudi tam, kjer so že poskrbeli 
za sicer drago kurjavo.

Vlado Ostrouška

&

M A I U  P R A C
_  S P O R O Č A T A :

V petek, 24. novembra ob 20. uri bomo v vinski kleti
restavracije Parangal pripravili
JAVNO ŽREBANJE DOBITNIKA MILIJONTEGA MANDRAČA.
Nagrado v višini 1.000 DEM v tolarski protivrednosti prispeva 
FOTOOPTIKA RIO, na prireditvi pa bomo predstavili tudi 5 
letošnjih knjižnih izdaj založbe GRAFFIT Line, organizirali 
novinarski dvoboj z županom in predsednikom občinskega 
sveta ter se zabavali ob dobri glasbi BARALA BLUES BANDA in 
uživali ob novem vinu in klobasah.

■



DREVESA POŽEL ENI A
Naravoljubiteljski Izolani so v torek kar poskočili, ko se je 
razvedelo, da so pri marini spet zahrumeli stroji in da so kot 
njihove žrtve padla nekatera drevesa blizu parka Arrigoni. Akcija 
je stekla z neverjetno hitrostjo, še isto dopoldne so se na 
prizorišču (med parkom in hotelom Delfin) zbrali nekateri 
naravovarstveniki in skušali prepričati delavce, da morajo z deli 
prenehati, saj da za to nimajo nobenih uradnih dovoljenj. 
Njihova akcija je bila tako energična, da so dela res nekam 
zastala in tudi včeraj, ko naj bi nadaljevali s poseko, se ni zgodilo 
nič takega.
Iz tišine je spet prišel arh. Stepanov in s pozivi ter osebnim 
prepričevanjem začel angažirati ljudi, da bi se uprli načrtovani 
akciji rušenja dreves, napovedanega živega obroča okoli dreves 
pa v četrtek le ni bilo treba spletati, saj so delavci ustavili delo. 
Objavljamo dva pogleda na ta dogodek:
Franc Goljevšček, poslanec Zelenih, na seji OS: "Zeleni 
Izole imamo danes težek dan, saj so začeli podirati drevesa 
v Arrigoniju. Dve stari, veliki drevesi sta že zunaj, po 
količenju sodeč pa bodo izkopali tudi druga. Gre za 
zločinsko dejanje, saj zanj ni nobene zakonske podlage. 
Zeleni smo in še bomo protestirali v upanju, da bodo 
izolani razumeli, kam pelje ozko profitarska politika. Danes 
smo imeli izredno sejo izvršnega odbora in sprejeli sklep, 
da takoj postavimo zahtevo, da se iz današnjega sklepanja 
izvzame imenovanje odbora za okolje in prostor in se ga 
imenuje naknadno, saj je zemlja naša največja vrednota.
Da bi zaščitili interes občanov, prostor in okolje, 
predlagamo, da bi ta odbor vodil župan, ob njem pa bi 
bila še po en predstavnik Zelenih in SLS, strank ki jim  je 
okolje najbližje, ter po en predstavnik vsake krajevne 
skupnosti, (predlog kasneje ni bil izglasovan op.a.) 
Marinvest d.o.o.: Te dni pričenjamo s pripravljalnimi deli 
za izgradnjo centralno sprejemnega objekta AMFORA v 
Marini Izola. S tem se začenja težko pričakovana dokončna 
ureditev območja med Tomažičevo ulico in obalno 
sprehajalno potjo. Poseg bo, zaradi odločitve, da v dodatni 
kletni etaži zgradimo garažne prostore, precej obsežen. Žal 
se pri tem ne moremo izogniti dejstvu, da bo zaradi 
gradnje potrebno posekati 6 velikih in lepih dreves, od 
katerih sta dve sicer v slabem stanju in bi jih bilo treba prej 
ali slej odstraniti. Ob tem želimo posebej poudariti, da se 
zavedamo pomembnosti dreves za mesto, zato smo v 
sklopu zunanje ureditve predvideli obilno nadomestitev za 
izgubljen drevesni fond.
Našo željo po čimbogatejši hortikulturni ureditvi pa prav 
gotovo dokazuje dosedanje ravnanje ob posegih na 
valobranu in obalni zelenici, kjer smo posadili več tisoč 
grm ovnic in dreves. Da bi vse to, tudi v najhijši poletni 
pripeki, prišlo do izraza gradimo lastni namakalni sistem s 
katerim bom o vzdrževali najbolj zelene površine v Izoli.

Na skicah: Območje sprejemnega objekta po prvotnem  
načrtu in potem, ko so vanj vrisali tud i podzemno garažo 
pravokotne oblike pod objektom.
Po prvotnem načrtu b i drevesa ostala, po novem načrtu, 
za katerega (po mnenju zelenih) n im ajo veljavnega 
gradbenega dovoljenja, pa podzemne garaže segajo tudi 
na območje omenjenih dreves.



Na plaži v Simonovem zalivu je 12. in 13. oktobra potekal 
športni dan. Otroci Osnovne šole Vojka Šmuc so dan 
preživeli ob raznih športnih in manj športnih aktivnostih. 
Zabavali so seveda tudi ob dobri glasbi. Učenci ki so 
preživeli dva dni plaži se lepo zahvaljujejo Hotelom 
Simonov zaliv za pomoč, ki so jo nudili ob izpeljavi 
športnega dne. Na sliki je poizkus postavitve novega 
svetovnega rekorda v metu krogle. Žal poizkus ni uspel.

Senčna 4, Iz o la  - S lovenija, 
te l.: + 386 66 65 337, 
fax: + 386 66 62 266

Zavoda za šolstvo, O E Koper, da naj Svet Osnovne Sole Livade Izola "prod 
dokončnim odločanjem kandidate, ki izpolnjujejo pogoje razpisa, ločeno povabi 
na razgovor, na katerem naj svojo vizijo vodenja Sole po potrebi dodatno 
obrazložijo in odgovarjajo na vprašanja članov Sveta Sole". To priporočilo bi 
bilo po naSom mnenju potrebno upoštevati kljub časovni stiski, v kateri je  
potekala in Se poteka izbira ravnatelja, saj gre za pomembno odločitev ne 
samo za šolo, am pak tudi za  občino.
Glasovanje o soglasju k imenovanju ravnatelja naj bo javno, kajti vso 
stranke oz. svetniki, ki dajejo soglasje, naj tudi nosijo odgovornost za to svoje 
ravnanje.

O bčinski svetniki: Davorin Adief - p ^ — - 
Igor Franca££=S“  “ 

. . .  „  .  . . .  . . .  _ Jelka Morato-Vatovec
V  Iz o li,  2 4 .1 0 .1 9 9 5  Dragan S inož ič rr~ 7̂ ~ y ^ :

Aleksander Slekovec ( y f /T )

Za priokus živahnosti razprave prilagamo izjavo kluba 
svetnikov IDS, dodajamo pa še vabilo na Dan šole.

Specialni voziček 
za  samostojna in lahkotno  

gibanje po  stanovanju, pisarni 
in drugih prostorih.

Explorer je  voziček 
ki vam  bo spremenil 

/Ijenje in  vas samostojno
i .  ■ .popeljal v svet.

PRIZVODNJA
IN  PRODAJA KOLES «
IN  IN V A L ID S K IH  VOZIČKO

IZJAVA

V  imenu Kluba svetnikov LDS Izola izjavljamo, da bomo glasovali proti za  nas 
nesprejemljivemu kandidatu za ravnatelja Osnovne Sole Livade g. Jožefu 
Marku. Odgovornosti za izbiro tega kandidata na to delovno mesto no 
sprejemamo. Dvomimo namreč, da bi človek, ki že  osem let ne dela več v 
šolstvu in ki ne pozna razm er ne na Osnovni Soli Livade in ne v izolski občini 
lahko uspeSno vodil to Solo. O benem  se sprašujemo, kakšno izobrazbo in 
poklic sploh ta kandidat ima, saj ta izjemno pomemben podatek v  Sklepu o 
imenovanju, ki ga je  izdal Svet Osnovne Sole Livade, sploh ni naveden  
Nadalje menimo, da ob imenovanju ravnatelja ni bilo spoStovano priporočilo

LIVADE IMAJO RAVNATELJA
Izolski občinski svet je na sredini seji dal pozitivno mnenje 
k kandidatu za ravnatelja Osnovne šole Livade. Svet šole je 
kot kandidata predlagal Jožefa M ark a  iz Kopra, v ožjem 
krogu kandidatov pa sta bili še dve kandidatki, od tega 
članica OS in svetnica LDS, Jelka Morato Vatovec. 
Poslanci LDS so ostro nasprotovali predlogu Sveta šole, 
vendar so dobili (kljub predhodnim  drugačnim 
dogovorom) premalo podpore in šola je dobila ravnatelja.

7/.. •v::: ';;



NOGOMET
Izola : Biostart Publiklum 0:2
Izola: Bojanič 6,5, Perkat 6, Čendak 
6, Kraja 5, Božič 5,5, Čotar 5,5, Pirc 
5,5, (Macolič 5), Žlogar 6, S.
Gregorič 5,5, (Makivič 5,5) Dan.
Gregorič 6, Mamilovič 6 
Če smo vsaj malo lokal patrioti, 
potem moramo zapisati, da so si 
Izolani zaslužili remi. Celjani so se 
resda boljše moštvo, vendar tudi oni 
niso dosti pokazali. Oba gola smo 
dobili po napakah, ki jih ne bi smelo 
biti. Vsaj v prvi ligi ne. Škoda, Celjani 
so bili močno oslabljeni, lahko bi jih 
tudi premagali.
ODBOJKA
Fužinar : Simonov zaliv Izola
1:3 (13,-4,-4,-9)
Simonov zaliv Izola: Klemenc,
Gorup, Tavčar, Čuturič, Komadina,
Hajdukovič, Pavljuk, Voronkov.
Izolska ekipa je samo v prvem nizu 
delovala nekoliko zmedeno, kasneje 
pa so se Izolani zbrali in povsem 
zavladali na parketu. Fužinar ni bil 
dorasel nasprotnik in že sedaj lahko 
rečemo, da so Izolani najresnejši 
kandidati za napredovanje v 1 .A 
ligo.
ROKOMET
Global Grosuplje : Delmar 19:25
Delmar Izola: Klobas, Ipša 7, Boglič 
4, Mičovič 2, Matjaševič 2, Avsec 1,
Cah 2, Džokič 7, Dežjot, Kovač,
Božič, Lončar
Izid je bil negotov samo do 3:2, ko 
so še vodili gostitelji, kasneje je bilo 
vse bolj jasno, da zmaga Izolanov ni 
vprašljiva. V izolski ekipi so izkazali 
prav si, upati pa je, da bodo dopadljivo in učinkovito igro ponovili tudi 
jutri (sobota) na derbiju, ko prihaja v Izolo vodilno moštvo Inles iz Ribnice.

Jadran - superligaš
Izolski balinarski klub JADRAN ima bogato in dolgo tradicijo, saj bo v 
naslednjem letu praznoval tridestletnico. Je eden izmed najstarejših 
balinarskih klubov na obali. V začetku je sodeloval na raznih turnirjih 
doma in v zamejstvu, kjer je osvojil nemalo lovorik. Kasneje se je vključil v 
ligaško tekmovanje na Obali, tekmoval je v bivši jugoslovanski 
medrepubliški ligi in v prvi jugoslovanski ligi. Po osamosvojitvi se je 
takorekoč vsako leto prebil v višji rang tekmovanja in leta 1993 tekmoval 
v SUPER ligi. Žal je že naslednje leto izpadel nazaj v prvo ligo. Klub je 
zapustilo nekaj igralcev in v ekipo se je vključilo mlade in perspektivne 
balinarje. V letošnjem letu sta v klub pristopila Ivo Ivančevič, ki je s svojimi 
igrami dokazal, da se lahko kosa tudi z najboljšimi slovenskimi igralci in 
Zvezdan Jakomin kot vodja ekipe. Danijel Stupan je dozorel v dobrega 
prvoligaškega igralca, ki ima vse možnosti, da se razvije v enega najboljših 
slovenskih balinarjev. Bruno Carpenetti in Gracijano Brčič, sta izkušena in 
zanesljiva igralca. Mirko Mezgec je dolgoletni najboljši obalni balinar in 
glavni motor ekipe. Kombinacija mladosti in izkušenosti ter strokovnejše 
delo je že v letošnjem letu obrodilo sadove - uvrstitev v SUPER ligo. 
Najbolj spodbudni pa so uspehi mladih igralec: Danijel Stupan je julija 
nastopal za državno reprezntanco na svetovnem mladinskem prevnstvu, 
na državnem prvenstvu je v svoji kategoriji v disciplini posameznikov 
zasedel 4. mesto, v hitrostnem zbijanju je postal državni podprvak. 
Možnosti za uspeh ima tudi na bližnjem državnem prvenstvu za člane v 
tej disciplini, saj je bil po ligaškem tekmovanju eden izmed najboljših 
hitrostnih zbijalcev. Vasja Stupan je postal državni podprvak med pionirji 
v disciplini posameznikov. Ekipo sestavljajo le domači igralci, torej Izolani, 
kar je tudi eden izmed pogojev za homogenost same ekipe ter za bodoče 
uspehe. Pred klubom so do naslednje sezone še velike naloge. Do marca 
naslednjega leta je treba zgraditi štiristezno pokrito balinišče, kar je sploh 
pogoj za tekmovanje v državnih ligah. Lokacija je že dlje časa v 
urbanističbnih načrtih; potrebno bo še pridobiti ostala dovoljenja in vire 
finaciranja. V klubu pričakujejo pomoč športne zveze, občine ter 
morebitnih sponzorjev. Organiziranost kluba je doslej temeljila izključno 
na amaterski osnovi, vendar bo za tak rang in kvaliteto tekmovanja treba

ROKOMET
Prva državna liga za ženske 
MARINA IZOLA : KRIM ELECTA 
19:36 (12:19)
Izolanke so po pričakovanju izgubile 
z državnim prvakom, a smo od njih 
pričakovali nekoliko večji odpor. Po 
prvih minutah ko je bil rezultat še 
izenačen so domačinke še nekako 
igrale, kasneje pa so močno po
pustile. Še posebno slabo so igrale v 
napadu, kjer niso našle pravih 
rešitev za čvrsto obrambo Ljubl
jančank, ki so v hitrih protinapadih 
preko izvrstne Danilovičeve in 
prodorne Polajnarjeve neusmiljeno 
ponile mrežo nemočnih domačih 
vratark. Nekoliko bolje kot doslej je 
v Izolskih vrstah zaigrala Rada 
Ciganovič in Blanka Radojkovič. Za 
Marino Izolo so igrale: DARJA 
ŠKOPELJA, BARBARA LAKOŠELJAC 1, 
SABINA HODŽIČ, DAVIDELA TIČIC 
1, BLANKA RADOJKOVIČ 3, NATAŠA 
VESELIČ 1, PATRICIJA LAKOŠELJAC 
1, DRAŽENA ŠMITRAN 1, EVA RUBI
NI, ŽELJKA BUBANJ 4, RADA 
CIGANOVIČ 7 , MARTINA BUBOLA 
in trener TONE BARIČ.
Starejše deklice 
MARINA IZOLA : MLINOTEST 
28:7(10:5)
V derbiju lige so Izolanke nepričako
vano visoko premagale vrstnice iz 
Ajdovščine. Po prvi tekmi, ki so jo 
Izolanke igrale neodločeno v Aj
dovščini je Dilo za pričakovati trd boj 
za nove prvenstvene točke toda do
mačinke so tokrat presenetile z vi

soko motivirano borbeno igro in povsem zasenčile nemočne Ajdovke. Pri 
Izolankah tokrat lahko pohvalimo prav vse igralke, posebno pa se je 
izkazala vratarka Biljana amitran, ki je v drugem polčasu dobila le dva go
la. S to zmago so si igralke Marine Izola že zagotovile prvo mesto v ligi in 
se z optimizmom pripravljajo na finalna tekmovanja državnega prvenstva, 
kjer imajo lepo možnost za osvojitev enega od prvih mest. Za Marino Izo
la so igrale: BILJANA ŠMITRAN, NINA FURLAN 7, MIJA BOŠNJAK 5, IRMI
NA ZEJNIČ, HANA ŠKRBEC 5, MOJCA STUBELJ 3, JASNA RATOŠA 2, 
MARLEN LAZAR 2, PETRA BOŽIČ, TAŠJA BOŽIČ 3, KATJA VIŠNJEVEC 1, 
EVELIN KOLAREC
V nedeljo je bil v Izoli izbirni trenig državne mladinske reprezentance. 
Trenerja reprezentance Aleš Filipčič in Boris Čuk sta med ostalimi poklicala 
Ano Perkovič in Eleno Krese iz Burje, Ivano Batistič iz M Degroja iz Pirana 
in Draženo Šmitran iz Marine Izola.

vzpostaviti profesionalne odnose. V klubu pričakujejo širšo pomoč pri real
izaciji zastavljenih nalog, saj gre za vrhunske športnike v najkvalitetnejšem 
tekmovanju. Novembra bo tudi sklicana skupščina kluba, na kateri se bo 
izvolilo novo vodstvo, razčlenilo novo organiziranost kluba in naloge za 
prihodnjo sezono ter opredelilo nosilce posameznih nalog.
Ping Pong
Tudi namiznoteniški igralci in igralke so vzeli zalet in zdaj že zmagujejo 
kot po tekočem traku. Moški so v 3. ligi doma premagali Gorico s 6.1. 
Povedati pa je treba, da igrajo za moško vrsto skoraj sami pionirji in je 
torej vsaka zmaga vredna 2 x več. Ženske uspešno tekmujejo v 2. ligi. V 
gosteh so premagale ŽNTK Ljubljana s 4:3, ekipo Era iz Velenja pa so do
ma gladko odpravile 5:2. Ekipa v postavi Rahotin, Jauševac, Umer in Ne- 
marnik se je ujela in je trenutno 4. na lestvici, in če ne bi nesrečno izgubi
la prvih treh dvobojev s 3:4 bi bila gotovo više na lestvici. V nedeljo 22. 
oktobra pa je potekalo v Ljubljani odprto prvenstvo Slovenije za pionirke. 
Zelo dobro sta igrali Ludvik Jana in Tina Nemarnik, ki sta se obe uvrstili 
med 16 najboljših igralk. Obe sta učenki 5. razreda osnovne šole. To 
nedeljo pa bodo pravtako na odprtem prvenstvu Slovenije nastopile še 
mlajše pionirke 
S palico manj uspešni
Na državnem prvenstvu v trnkarjenju s palico iz zasidranega čolna so 
nastopili seveda tudi člani MRšK Menola iz Izole. Zmagal je Zelič Jernej 
(PLK Koper), drugi je bil Čater Marjan (KIT Kranj) in tretji Bembič savo 
MENOLA IZOLA. Juriševič Franc je osvojil 9. mesto, Žigon Iztok 10., 
Medved Martin 17. in Grgurovič Zvonimir 24. mesto

SUPERLIGASI



O B Č IN A  IZO LA O bčinska inšpekcija 
Številka: 353 - 6 5 /9 5  
D a tum : 2 3 /1 0  - 1995

O B V E S T I L O

O bveščam o vse lastnike zapuščenih , do tra ja n ih , nereg is triran ih  te r 
ka ra m b o liran ih  vozil, odpe ljan ih  v letu 1995 v  opuščen i ka m n o lo m  
o b  Prešernovi cesti, da le-te prevzam ejo  do  6 .1 1 .1 9 9 5 . V nasp ro tnem  
p rim e ru  b o d o  p rodana  na javn i dražbi.

O bčinski inšpektor 
Franc Rozman, l.r.

O B Č IN A  IZOLA 
O bčinska  inšpekcija

r a z p i s u j e

J A V N O  D R A Ž B O
zapuščen ih , d o tra ja n ih  te r ka ram bo liran ih  vozil, odpe ljan ih  v 
opuščen i ka m n o lo m  o b  Prešernovi cesti po  o d re d b i O bčinske 
inšpekcije  št. 3 5 3 -6 5 /9 5 .

SEZNAM  VO ZIL:
Zap. In t. T ip  
št. št.

Letn ik Stanje Izkl. cena v 
SIT

1. 1. CITROEN D IAN A 6 1980 nevozen- poškodovan 2 8 .5 0 0 ,0 0
2. 2. FIAT 126 P 1981 poškodovan 33 .0 00 ,0 0
3. 3. FIAT 126 P neznan nevozen- nekom p l. 2 1 .0 0 0 ,0 0
4. 4. A M I 8 BREAK 1972 nevozen-nekom pl. 1 7 .0 00 ,0 0
5. 5. OPEL KADET 1971 nevozen-nekom pl. 2 2 .0 0 0 ,0 0
6. 6. RENAULT 4 TL neznan nevozen-nekom pl. 15 .0 00 ,0 0
7. 7. ZASTAVA 101 CO NF. 1984 nevozen-poškodovan 3 5 .0 0 0 ,0 0
8. 9. CITROEN A M I 8 1976 nevozen-nekom pl. 2 0 .0 0 0 ,0 0
9. 1 0. ZASTAVA 750 L 1979 nevozen-nekom pl. 2 5 .0 0 0 ,0 0
1 0 .1 2 .RENAULT 4  TL 1980 nevozen 4 2 .0 0 0 ,0 0
11 .1 3 .ZASTAVA 750 SC 1979 nevozen 1 4 .0 00 ,0 0
12.1 5 .FIAT 126 P neznan nevozen-nekom pl. 3 0 .0 00 ,0 0
13 .16 . ZASTAVA 101 CO NF. 1985 poškodovan-nekom pl. 1 7 .00 0 ,00
14 . 1 8 .GOLF jL 1980 poškodovan 1 30 .0 00 ,0 0
15 . 1 9 .CITROEN GSX 1,2 1978 nevozen-nekom pl. 4 1 .0 0 0 ,0 0
16. 2 0 .ZASTAVA 850  AK neznan nekom p le ten 19 .0 00 ,0 0

OČISTIMO 
NAŠE OKOLIE
od 23.10. do 29.10. 
KS JAGODJE
1. KS JAGODJE-park.Hampy
2. CESTA V J.-S.ALLIENDEJA
3. PROLETARSKIH BRIGAD-igrišče
4. NA TERASAH

26.10.- 29.10.
5. VRTNA ULICA

26.10. -  29.10.
6. ILIRSKA-SENČNA

26.10. -  29.10.
7. OB PROGI-začetek

26.10. -  29.10.
ŽELEZO
26.10. -  29.10.
1. KRIŽIŠČE JAGODJE - parkirišče
2. OB PROGI- začetek
3. STRMA POT-POD VINOGRADI 
PAPIR
26.10. -  29.10.
1. POD VINOGRADl-vodovod
2. CESTA V J. -  HUDOURNIŠKA
3. OB PROGI-začetek

od 30.10. do 5.11. 
KS KORTE
1. ŠARED
2. MALIJA
3. KORTE-zadružni dom
4. KORTE-pod vasjo
5. BAREDI
6.NOŽED 30.10.-1.11.
6. CETORE 2.11.-5.11.
7. MEDOŠI 30.10.-1.11. 
7. MALA SEVA 2.11.-5.11. 
ŽELEZO 
30.10. -  1.11.
1. ŠARED-avt. postaja
2. MEDOŠI
3. NOŽED
2.11.- 5.11.
1. KORTE-zadružni dom
2. MALIJA - avt. postaja
3. BAREDI - zgornji 
PAPIR 30.10.-5.11. 
KORTE-zadružni dom
30.10.-1.11.
1. ŠARED
2. MEDOŠI
2.11.-5.11.
1. MALIJA
2. BAREDI

Smučarski Klub Izola oV - | I I .smučanju lahko pozanimat.

Javna dražba bo dne 7 .1 1 .19 9 5  ob 11. uri
v opuščenem  ka m n o lo m u  ob  Prešernovi cesti.
O g led  bo  m ožen eno u ro  pred  začetkom  dražbe. Podrobnejše 
in fo rm a c ije  o d ražben ih  p o g o jih  te r stanju vozil in p lov il za in teresiran i 
lahko d o b ijo  pri O bčinski inšpekciji Izola, Verdijeva 1, te l. 67 -721 . 
Številka: 353 - 6 5 /9 5  
D a tum : 2 3 /1 0  - 1995

O bčinski inšpekto r 
Franc R O ZM AN , l.r.



GALERIJA ALGA

S6;0) le t župnije f a t e
Kulturno društvo Korte je v cerkvi v petek, 20.10. 1995, 
pripravilo koncert ob 560-letnici župnije. Prisotni smo lahko 
uživali ob spevnih arijah in samospevih v izvedbi sopranistke 
Marte Horvat, ki sta jo  pri klavirju oziroma orglah spremljala 
profesorja Centra za glasbeno vzgojo Koper, Bojan Clavina in 
Nadja Žerjal.
Umetniki so doživetje stopnjevali do vrhunca v Puccinijevi ariji 
"Omio bambino caro" iz opere Gianni Schicchi, za sladokusce 
pa je bija pika na i izvedba Pavčičevega samospeva na verze 
Otona Župančiča Ciciban Cicifuj: prepričjiva, otroško iskrena 
radoživost, od prvega do zadnjega tona umetnina !
Za prijetno popestritev in dopolnitev koncertnega programa 
sta poskrbeli tržaški umetnici, flavtistka Silivia di Marino in 
čembalistka Luisa Antoni, ki je s seboj pripeljala zasebni spinet - 
po starinskem vzoru izdelan baročni predhodnik klavirja. 
Dognani sta bili interpretaciji Veracinijeve Sonate prime v 
F-duru in Hamburške sonate v G-duru C.Ph.E. Bacha, zlasti pa 
se je posrečil stavek iz Lovčeve Sonate za flavto in čembalo v 
baročnem slogu. Ganljivo preprosto je izvenela Albanska 
ljudska v priredbi S. di Marino. Tudi v širšem obalnem prostoru 
redko slišimo na avtentična glasbila v živo izvajano staro 
glasbo, za kortežansko cerkev pa lahko rečemo, da je bil v njeni 
dolgi zgodovini najbrž prvi tovrstni dogodek, dogodek, ki se ga 
ne bi sramovalo niti kakšno večje mesto!
Občinstvo je prizorišče dodobra napolnilo. Videti je bilo ljudi 
različnih svetovnih nazorov, nekaj občinskih svetnikov, pa tudi 
dva državna poslanca, v cerkvico so stopili predstavniki 
različnih narodnosti in celo veroizpovedi. Dogodku so bili priča 
ljubitelji klasične glasbe in drugi ljudje, ki so se koncerta 
udeležili zaradi svoje kulturne in narodne zavesti, vsem pa je 
bilo skupno naslednje: s svojo prisotnostjo so počastili in 
proslavili visok ljubilej kortežanske župnije in s tem utrdili 
prepričanje, da bo še velikokrat tako svečano.

Darinka jug

s------------------------------------------------------------------------------------ «v
Club Maona, Fiesa-Piran odpira svoja vrata
v petek, 27.10.1995 ob 20.00 uri. Obeta se nam prvovrstna 
otvoritev sezone. Nastopil bo JOHN PRIMER BLUES 
BAND, Chigago USA!

^Rezervacije: MAONA - tel.: 746-228_____________________

ZKO Izola vabi k vpisu v PLESNI TEČAJ ZA ODRASLE.
V dvajsetih urah se boste naučili plesati blues, angleški in 
dunajski valcer in boogi woogi. Tečaj se bo pričel v torek, 7. 
novembra ob 20. uri v klubskem prostoru Kulturnega doma Izola 
TEČAJ ZA MANEKENKE IN FOTOMODELE - 30-urni tečaj za 
odrasle in 10 - urni tečaj za otroke. Pravilna drža in hoja, ličenje, 
obrazna mimika, barvna metrika, poziranje pred fotografom... 
TEČAJ ZA ROČNO TKANJE
Vpis: na sedežu ZKO Izola, Bazoviška 4, ali po telefonu 61 513.

V soboto, 11. novembra ob 16.30 bo v izolskem Kulturnem 
domu na obisku Sneguljčica. Gostili bomo Lutkovno gledališče 
Maribor.
Po Grimmovi pravljici je režiser Pavel Polak napisal lutkovno 
igrico, ki se je bodo zagotovo razveselili naši najmlajši obiskovalci. 
Vabljeni tudi starši !
V ponedeljek, 27. novembra ob 17.00 v Kulturnem domu 
Antoine de Saint Exupery MALI PRINC. Pravljica za tiste, ki se še 
zmeraj - vsak kdaj pa kdaj - vprašajo, zakaj je ognj rdeč, zakaj 
sonce sije, zakaj se nam zvezde smehljajo. Mali princ s skrivnostjo, 
ki mu jo je podarila udomačena lisica: " Bistvo je očem nevidno. 
Kdor hoče videti, mora gledati s srcem.

ZKO Izola
PROGRAMI ZA OTROKE
v soboto, 28. oktobra bo med 10.30 in 11.30 odprt Cici klub, v 
katerem boste poslušali pravljice in se igrali z Leo. Pridite v 
deželo domišljije.
Vstopnina 300 Sit.

NE PREZRITE
Nova slovenska uspešnica !
RAY COONEY :TO IMAMO V DRUŽINI
Na konja, ki zmaguje velja staviti. In na komediografa, ki polni 
avditorije tudi! Sodobnega britanskega igralca, režiserja in 
komediografa Raya Cooneya je slovenskemu gledališkemu 
občinstvu prvo predstavilo Prešernovo gledališče iz Kranja, ki je z 
njegovo komedijo ZBEŽI OD ŽENE že 155 krat napolnilo 
avditorije / tudi pri nas /.
V komediji TO IMAMO V DRUŽINI, je enkratno dogajanje 
prostorsko postavljeno v bolnišnico oziroma v zdravniški salon / 
za počitek /, časovno pa v predbožično razpoloženje. Pravi 
spiritus movens komedijskega dogajanja je dr. Mortimore / igra 
ga TINE OMAN, ki je ponovno potrdil vso svojo komedijsko 
žlahtnost /, ki ga sredi priprav na simpozij preseneti ena od 
številnih ljubezenskih partneric z neukrotljivim plodom nekdanje
divje erotične romance, sinom Leslijem.....
Duhovita bulvarka, ki ravno prav prizanesljivo smeši slabosti 
navzven uglednih in zanesljivih meščanov / zdravnikov, sester, 
bolnikov .../ s plejado zanih igralcev / Tine Oman, Pavel Rakovec, 
Bernarda Oman, Marijana Brecelj, janez Škof in drugi / ter v režiji 
Marjana Bevka.
Predstava, ob kateri boste uživali in se nasmejali do solz, bo na 
sporedu v petek, 3. novembra ob 20.00 v izolskem 
KULTURNEM DOMU .
Rezervirajte si prostor v naši družini - 61 513 !!
VSTOPNICE SO ŽE V PRODAJI!

Matična knjižnica Izola obvešča, da bodo:
- URE PRAVLJIC za otroke od četrtega do sedmega leta
v TOREK, 21. novembra 95, ob 17.00 uri - Grimm: Janko in 
Metka
28. novembra ob isti uri - Grimm: Snežiča in Rožica.
V decembru ure pravljic odpadejo - nadaljevale se bodo v 
januarju 1996.
- POGOVORI O KNJIGAH za mlade od enajstega do petnajstega 
leta bodo
v TOREK, 7. novembra, ob 14. uri - MACFARLANE: Skrivni 
dnevnik mladega hipohondra -
v TOREK, 14. novembra, ob isti uri - DOHERTY, Berile: Dragi 
nihče.

—
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bomo ob 20. 
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mm

Dantejeva 4, Izola 
(nasproti reševalne postaje)

vsak dan: 7.00 - 19.30 
sobota: 7.00  -  17.00 
nedelja: 8.00  -  12.00

AKCIJSKA PRODAJA PIVE
akcijska cena p re M n ja^n t

Nastro Azzuro 79 SIT 9jÉjflT 
Peroni 65 SIT s ff f lT

S .67 0

4 .0 0 0

Popravila, Šivanje po m eri...

C .A . C o m p a n y

J U Z N 1C

V *

ČEVLJA RSTVO  JU Z N IC
obvešča cenjene stranke, 
da so de lavn ico iz 
L jubljanske št. 7. 
p re s e lili v 
L ju b lja n s k o  št. 14.

;
C je tednik KS občine 

eliki trg 1, 66310 Izola,
sveta

odg. urednik: Drago Mislej

6 /  61.139 mm.

Ì0 Sit.aja v nak lad i 2000 izv 
onski prelom t ,  doo Izola,

BORI, Izola

R I B A R N I C A

JA D R A N lIftIS H
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OBLOŽENA MIZA RIBJIH SPECIALITET

RIBONI ROMBI
ORADE U S TI
BRANCINI SIRE
ŠKAMPI MOLt
ŠKARPENE 
ROSACI

O d p r t o  v s a k  d a n  o d  8 .-1 2 . u r e . o b  n e d e l j a h  ZAPRTO

U vožene specia lite te  
LOSOSI
coomni » stonici 
rmojiHO mo 
mo j i  polčm ¥ stonici 
PKIPKOVUm MOJI soton

ODPRTO

vsak  d an
od 8.30 do 12.00 in 
od 16.00 do 19.00 
ob sobotah
ob 8.30
od 16.

E  ZA ŠIVANJE

M a r ic a  F ra n č e š k in
'Ljubljanska 39, 66310 Izola 

tel.: (066) 62-281

i J  v

ŠIFRA

MENJALNICA 
IN PROMET Z  

NEPREMIČNINAMI
dipl. oec. '

Ivan Konstantinovič
S ončno  nabrežje  14 

66310 IZOLA 
tel./fax . 066/63-211

STANOVANJA - HIŠE - PARCELE 
POSLOVNI OBIEKTI - PROSTORI

PRODAJA - NAKUP - ZAMENJAVA



Vino še n i celoti dozorelo ! 
N ekateri si za rad i tega že belijo 
glavo, drugi p a  n iti ne toliko, 
m irno spijejo kozarec starega in si 
mislijo "bo že!"

Torbičar v Izoli
16.10. je neznanec izvršil drzno 
tatvino torbice. Med hojo po ulici se je 
od zadaj približal starejši občanki in ji 
na silo iztrgal torbico z ramena. Po 
nesramnem dejanju je seveda 
pobegnil.

Moten dostop
Občanka se je pritožila, da je v 
Pittonijevi ulici večkrat parkiran kombi, 
ki ji ovira dostop v garažo. Z lastnikom 
kombija se je poskušala že pogovoriti, 
vendar ji je ta zagrozil z fizičnim 
obračunom.

To, na kar so strokovnjaki in tudi sred
stva javnega obveščanja nenehno 
opozarjali se počasi uresničuje. Ne
spoštovanje občinskega odloka o ob
veznostih rejcev psov in mačk ter veli
ka ogroženost območja s steklino je 
privedla do tega, da so tudi v starem 
delu izole zabeležili prve primere 
ugriza stekle živali. Doslej sta znana 
dva primera, v obeh pa je šlo za 
mačko, le da je ena živela na 
podeželju, druga pa je živela v mestu. 
V zadnjem primeru je bil scenarij zelo 
vsakdanji, posledice pa bi bile lahko 
hude.
Deklica je namreč opazila, da se njiho
va domača mačka čudno obnaša in 
skuša na vsak način skozi vrata. Potem 
je opazila, da je okrog smrčka vsa pe
nasta in je na to opozorila mamo.

Mati jo je takoj opozorila na nevarnost 
stekline, sama pa storila napako, ko je 
skušala mačko prijeti, da bi jo odnesli 
do veterinarja. V tem trenutku se je 
mačka iztrgala in žensko opraskala po 
roki.
Takoj so poklicali ustrezne službe in 
higienik ter občinski redar sta čla na 
lov za mačko, ki sta jo z velikimi 
težavami ulovila, tako da je zdaj na 
opazovanju. Žensko so seveda cepili 
proti steklini in ker je šlo za pravočas
no ravnanje se bo vse dobro izteklo. 
Vseeno pa velja opozoriti na ravnanje 
z domačimi živalmi: Preverjajte, kako 
se obnašajo, ali so nemirne, želijo 
nenehno na prostost, so veliko ob vo
di itd. Zakaj bi zdravili, če lahko 
preprečimo.

Sami lopovi
Neznanec-ci so je na parkirišču za 
pošto sunil avtoradio, na gradbišču v 
starem delu mesta je nekdo enemu od 
delavcev ukradel denarnico z
12.000,00 SIT. Vlomili so tudi v 
stanovanjsko hišo v Izoli in iz nje 
odnesli nekaj precej vrednih 
predmetov.

Med prijatelji
20.10. sta se v Izoli srečala stara 
prijatelja, ki pa sta že dalj časa v sporu. 
Vzela sta si nekaj časa in poskušala 
spor zgladiti, vendar so že kmalu 
zatem zapele pesti in celo veriga, tako 
da z rešitvijo spora spet ni bilo nič. 
Enega od njiju je celo oplazila veriga, 
tako da je šel domov z buškami na 
glavi.

Ne bo se spremenil
Star znanec dečkov je v starem delu 
kršil javni red in mir. V stanovanju se je 
spravil nad ženo in jo oklofutal, žena 
pa mu je iz stanovanja pobegnila. 
Dečki so se z njim pogovorili.

B I R O G R A F I K A

\ M

za vaše račune poskrbela 
Splošna banka Koper

O B VE S TILO  splošne banke koper

UPOKOJEHKE, UPOKOJENCI !
Zakaj bi izgubljali dragocene trenutke življenja za čakanje v 
vrsti pred bančnim ali poštnim okencem.
Splošna banka Koper Vam predlaga odprtje 
TRAJNEGA NALOGA, to je trajnega pooblastila banki, da 
sama, vendar v Vašem imenu z Vašega tekočega računa 
plačuje nekatere Vaše redne obveznosti.

Zakaj bi imeli toliko opravka s položnicami, če lahko račun za 
elektriko, vodo, stanovanje, časopis ali še kaj drugega plača 
banka iz vašega tekočega računa.

Privoščite si vsak dan, vsako minuto in 
vsako sekundo življenja, saj je vendar 
Vaše in Vam namenjeno, medtem pa bo


